
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 1.12.2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, L. Grundler, J. Třískala, D. Franzeová (prezenčně), P. Jindra (telekonferenčně) 

Omluveni: P. Neumaier, B. Chromek, J. Diblík 

 

1. Připomínkování materiálů 

Materiály diskutovány bez připomínek.  

Materiál Akční plán žen bude dále diskutován na společném jednání s KRP. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

hodnocení reprezentace mužů; NSA (nový předseda, objem a rozdělení financí); IFF; Akce mantinely; výstavba 

hal; SFF; setkání s prezidenty oddílů. 

 

3. Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období) – finalizace 

Finální znění materiálu bude schváleno na prosincovém jednání VV ČF. 

 

4. ODM 2024  - návrh věkové kategorie (ročníků) účastníků (vytvoření materiálu pro VV ČF) 

L. Dolejš informoval o úvodní schůzce k ODM, kdy za ČF se účastnil Lukáš Laštovička a za pořádající region Jiří 

Matyáš. Na jednání VV ČF bude připraven materiál s odůvodněním vybraných ročníků účastníků (kategorie 

starších žáků 2009 – 2010, kategorie mladších žáků 2011 – 2012). ODM se bude účastnit 14 týmů, rozpis řešen 

lokálním pořadatelem. 

 

Členové KVM diskutovali připravovaný návrh turnaje pro dívky (projekt na rok 2024). Termínově stejně jako 

MČR starších žáků. 

 

Úkol: Vytvoření materiálu s odůvodněním vybraných ročníků účastníků ODM 2024. Zodpovídá: D. 

Franzeová, L. Dolejš. Termín: 24.1.2023. 

 

Úkol: Vytvoření materiálu s odůvodněním vybrané kategorie účastníků ODM 2024. Zodpovídá: J. Třískala. 

Termín: 10.1.2023. 

 

 

 

                  



 

 

5. Školské projekty 

D. Franzeová informovala o průběhu školských projektů. Diskutováno možné přihlášení několika spojených škol 

dohromady (nutno ošetřit v propozicích).  

 

6. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval o odchodu M. Klána k 31.12.2022 z pozice koordinátora vzdělávání. M. Klána nahradí od 

1.1.2023 Vojtěch Paul. 

Proběhlo setkání s manažery regionů, nebyly zásadní připomínky. 

Trenérské semináře v rámci KTM se od 1.1.2023 stanou dvouhodinové a za jejich absolvování bude připsáno 5 

kreditů. 

  

J. Třískala informoval o dalších plánovaných akcích v rámci trenérského vzdělávání.  

a)  seminář pro reprezentační trenéry 

b)  seminář pro trenéry KTM 

c)  setkání superligových trenérů a asistentů (19.12. Praha) 

d)  Roundtable, 4 bloky (diskutovná kritéria pro přihlášení - min. licence B, odtrénován určitý počet zápasů, 

trénující určitou kategorii) – pokud tato kritéria nesplňují, pošlou motivační dopis, na základě kterého se 

vybere určitý počet trenérů. V případě vysokého zájmu by se akce mohla zopakovat. 

e)  webinář výživa sportovkyň (14.12. Z. Šafářová) - trenéři dívek a ženských kolektivů. Plánován taktéž 

anonymní webinář pro hráčky. 

 

Školení C a D v Praze – od oddílů projeven velký zájem (V. Paul již na těchto akcích začne přebírat agendu), 

proběhne taktéž specializace licence C a webináře k Superlize a Extralize žen. 

Školní licence - některé akce zrušeny z důvodu nízkého zájmu (MB, Pardubice). 

J. Třískala informoval o návrhu na Projekt pro mladé začínající trenéry. 

J. Třískala informoval o dalších krocích v přípravě trenérské licence A – čekání na 2 sylaby od Romana Urbáře, 

poté schvalovací proces a podpis memoranda. Termíny od hokejbalu a následné schválení od ČF.  

 

Součástí každého newsletteru budou informace k projektu Česká cesta. Zároveň budou publikovány další 

články k České cestě - článek s videi, před Vánoci rozhovory. V lednu bude publikováno video z přípravek. 

 

Úkol: znovu zaslat manažerům regionů plakát ke školní licenci. K předání koordinátorům. Zodpovídá: D. 

Franzeová. Termín: 10.1.2023. 

 

7. Diskuze  

8. Závěr jednání 

Po jednání KVM následovalo společné jednání s KRP (téma: Akční listy). 

Termín příštího jednání 10.1.2023 od 10:00. Jednání se zúčastní Jiří Jakoubek (vyhodnocení KTM 2022). 

 


